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§ 23   

Svar på medborgarförslag om webbsända 
nämndsammanträden 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att inte webbsända 

nämndsammanträde eller allmänhetens frågestund. 

 

Ärendet 
Det har inkommit ett medborgarförslag om att stadsdelen ska 

websända sina nämndsammanträden. Medborgarförslaget har 

behandlats av stadsdelsnämnden vid två tillfällen.  

 

Vid nämndsammanträdet den 25 augusti 2016, §18, beslutade 

stadsdelsnämnden att återremittera ärendet för att utreda om det även 

det öppna forumet innan nämnden kunde webbsändas. Vid 

nämndsammanträdet den 17 november 2016, § 16, beslutade nämnden 

bland annat att uppdra till stadsdelsförvaltningen att närmare 

undersöka vilka begränsningar som den nya EU-förordningen om 

dataskydd, som börjar gälla i maj 2018, medför för webbsändningar 

av nämndsammanträde, samt att förvaltningen utarbetar tydlig 

information och bra rutiner för att kränkningar av enskilda inte ska 

kunna ske.  

 

Komplexiteten och ansvarsfrågan är svår eftersom nämnden önskat att 

även det öppna forumet med frågestund och information webbsänds. 

Med hänsyn till att en eventuell kränkning till viss del styrs av den 

enskildes uppfattning av situationen och inte ett tydligt regelverk 

föreslår förvaltningen att webbsändning av det öppna forumet inte 

genomförs. Det är även svårt att bedöma eventuella kränkningar under 

direktsändning. Vidare gör förvaltningen den bedömningen, med 

hänvisning till det låga intresset av Farsta stadsdelsnämnds 

webbsändningar, att nämndsammanträdet inte heller webbsänds.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 18 maj 2017. 

      Dnr. 1.2.4-76/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Sus Andersson  m.fl. (MP) Anna Jonazon m.fl. (S) och Ifrah-Degmo 

Mohamed (V)  lade fram ett särskilt uttalande. 
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”Särskilt uttalande 
Vi beklagar att det idag inte går att hitta någon fungerande modell så 

att såväl stadsdelsnämndssammanträde som allmänhetens frågestund 

samt informationspunkten innan sammanträdet går att webb-teve-

sända. Vi förutsätter att staden fortsätter att hålla sig ajour med den 

juridiska och tekniska utvecklingen för att förhoppningsvis senare 

kunna presentera en lösning som går att använda i alla 

stadsdelsområden”. 

 
 


